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Prezydent Miasta Koszalina

Zapytanie międzysesyjne

w sprawie prowadzenia schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Koszalinie.

Szanowny Panie Prezydencie, od dłuższego czasu na stronach internetowych pojawiają się 
liczne apele dotyczące braku kanny w schronisku dla Bezdomnych Zwierząt w Koszalinie. 
Obecnie schronisko jest prowadzone przez PGK sp. z.o,o., które zostało podmiotem 
prowadzącym na podstawie przetargu publicznego. Zgodnie z umową Wykonawca jest 
zobowiązany do zapewnienia całodobowej, kompleksowej opieki, w tym opieki 
weterynaryjnej, bezdomnym zwierzętom w schronisku dla zwierząt stanowiącym 
własność Zamawiającego, odławianie bezdomnych zwierząt z terenu miasta Koszalina 
oraz zapewnienie całodobowej opieki lekarza weterynarii rannym bezdomnym 
zwierzętom w przypadku zdarzeń drogowych z udziałem tych zwierząt oraz do 
zapewnienia właściwego żywienia i optymalnych warunków bytowych zwierzętom 
przebywającym w schronisku.

W związku z licznymi apelami wolontariuszy oraz pracowników schroniska( taka informacja 
została przekazana na portalu Facebook) proszę o udzielenie informacji:

1. Na jaką ilość zwierząt zostało zaprojektowane schronisko z rozbiciem na psy i 
koty.

2. Ile obecnie psów i ile kotów przebywa w' schronisku ( stan na 31.07.2022r.).
3. Ile środków finansowych w skali roku jest przeznaczonych na karmę ( w rozbiciu 

na lata 2020r., 2021r., 1.01.2022 do 31.07.2022r.)
4. Ile obecnie psów i kotów jest objętych specjalistycznym żywieniem i jakie są tego 

koszty ( stan na 31.07.2022r.).
5. Jakie są koszty weterynaryjne w skali roku ( w rozbiciu na lata 2020r., 2021 r. , 

1.01.2022 do 31.07.2022r.)

Ponadto proszę o przedłożenie sprawozdania z prowadzenia schroniska przez Wykonawcę za 
2021 rok oraz za okres od 01.01.2022 do 31.07.2022 oraz oferty PGK PGK sp. zo.o. w 
Koszalinie na prowadzenie schroniska dla bezdomnych zwierząt.

Jestem bardzo zaniepokojona faktem, że kwota ponad 1,5 min może mieć charakter 
niewystarczający, aby zachować dobrostanzwierząt, które i tak są skrzywdzone przez los. Tym 
bardziej, ze z braku miejsc w schronisku dla kotów (co zgłaszają fundacje) znaczna część 
zwierząt trafia do fundacji i stowarzyszeń, które nie mają ze strony urzędu miejskiego żadnej 
pomocy.
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